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  *MMZLSS50929020* 
 
SP. ZN.:  MMZL 137567/2020/549  Členové Pracovní skupiny  
Č. J.:  MMZL 190866/2023   Inovativní Zlínsko 
VYŘIZUJE: Ing. Viola Jahodíková    Integrované teritoriální investice 
TEL.:  577630462    Zlínské aglomerace pro období 2021 - 2027 
E-MAIL: violajahodikova@zlin.eu 
DATUM: 25. 09. 2023 

 

Zápis z 8. jednání pracovní skupiny 

Inovativní Zlínsko - podpora znalostí a dovedností (PS) 

„Integrované teritoriální investice Zlínské aglomerace  

pro období 2021 - 2027“ 
 

 

Místo jednání: Magistrát města Zlína - detaš. pracoviště Zarámí 4421, Zlín, zasedací místnost č. 435 

Termín jednání: úterý 5. září 2023, 10:30 – 11:45 hodin 

Účastníci: viz prezenční listina (příloha č. 4) 

 

Průběh jednání a hlavní body: 

1. Úvodní slovo 

 M. Hladíková, předsedkyně PS Inovativní Zlínsko, přivítala přítomné a poděkovala za 

organizaci 8. jednání pracovní skupiny.  

 A. Kolářová, manažerka ITI, přivítala členy pracovní skupiny ITI (PS) a představila program 

tohoto jednání. Zároveň upozornila přítomné, že průběh jednání bude nahráván pro 

potřeby zápisu z PS, následně bude nahrávka smazána.  

 PS je usnášeníschopná v počtu 14 členů.  

 Jako člen Řídícího výboru ITI (ŘV ITI) se jednání účastnil pan Č. Vančura.  

 A. Kolářová shrnula informace od posledního 7. jednání PS, které se uskutečnilo 

21. 2. 2023: 

o Schválení koncepční části strategie proběhlo 8. 3. 2023. 

o Schválené programové rámce IROP, OP D, OP JAK. K předložení řídicímu orgánu je 

připravován programový rámec OP TAK a čeká se na vyhlášení modifikace výzvy 

k předkládání žádostí o podporu integrovaných územních strategií využívajících nástroj 

ITI v programovém období 2021-2027 pro programový rámec OPŽP.  

o Vyhlášeny byly výzvy nositele č. 1 – 9. 

 A. Kolářová popsala průběh a postup jednání pracovní skupiny dle Interních postupů (IP). 

Na jednání PS dochází k posouzení plnění souladnosti strategického projektu s ISg 

a návrhy způsobů řešení rozdělení alokace. Může zde dojít k dohodě předkladatelů 

strategických projektů; v případě nedohody předkladatelů rozhoduje Řídící výbor ITI (ŘV) 

dle možností uvedených v IP.  

 



  
 

     2 

2. Vyhodnocení výzvy nositele č. 3 k předkládání/aktualizaci strategických projektů MATEŘSKÉ 

ŠKOLY 

 Ve výzvě nositele č. 3 nedochází ke střetu zájmu.  

 Veškeré podklady byly členům PS zaslány spolu s pozvánkou. K hodnoticím listům nebyly 

vzneseny žádné připomínky či námitky. 

 Do výzvy byl předložen strategický projekt Přístavba a stavební úpravy MŠ Pohořelice. 

U projektu byly oznámeny změny týkající se aktualizace indikátorů a posunu 

v harmonogramu. Požadovaná alokace se nemění. 

 M. Teplý se dotázal předkladatele strategického projektu, starosty obce Pohořelice, 

T. Hanáčka, zda výše alokace bude dostačující pro realizaci projektu z hlediska neustále se 

zvyšujících nákladů. Starosta potvrdil, že projekt bude realizován a alokace bude 

vyčerpána. V současné době je projekt rozdělen na dvě etapy. Nyní se žádá o první etapu.  

 L. Trčka se dotázal k roku plnění indikátoru „Počet uživatelů nových nebo 

modernizovaných vzdělávacích zařízení za rok“, kdy u daného projektu je uveden rok 

plnění 2028. A. Kolářová zareagovala, že co se týče plnění indikátorů po předložení změn 

ve strategických projektech, je nedostatečné. Bude se dbát na to, aby byly splněny 

především finanční milníky, vzhledem k tomu že indikátory nejspíš splněny nebudou, 

případně až v pozdějších letech. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

Usnesení č. 1/8PS_IZ/2023: 

Pracovní skupina doporučuje schválení stanovené alokace EFRR u strategického projektu:  

o Přístavba a stavební úpravy MŠ Pohořelice  

dle přílohy č. 1e. 

 

3. Vyhodnocení výzvy nositele č. 4 k předkládání/aktualizaci strategických projektů ZÁKLADNÍ 

ŠKOLY 

 Členové ve střetu zájmu: M. Hladíková, J. Robenek, M. Smola, M. Hniličková, D. Sobieská, 

L. Trčka, D. Sviečka, Z. Matulová, M. Teplý, V. Sedlařík.  

 Do výzvy byly předloženy strategické projekty: 

o Modernizace ZŠ M. Alše a ZŠ Štípa za účelem vybudování odborných učeben, 

o Výstavba vzdělávacího centra pro potřeby ZŠ JINOTAJ. Strategický projekt 

implementace integrované tematické výuky (ITV) v nových odborných učebnách, 

o ZŠ Lukov – výstavba specializovaných učeben, 

o ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 

odborných učeben. 

 Přesah alokace je 118 %. Představeny byly varianty způsobu řešení snížení alokace. 

 A. Kolářová ve stručnosti popsala změny v rámci jednotlivých projektů: 

o ZŠ Lukov – místo 6 nových odborných učeben a 1 modernizace učebny je nyní pouze 

7 nových odborných učeben, dále byla úprava v harmonogramu a indikátorech 

v návaznosti na modernizaci, která již neproběhne. 

o ZŠ JINOTAJ – mírné změny v harmonogramu, navýšení u indikátoru „počet nových 

odborných učeben“ z 8 na 9.  

o ZŠ Mysločovice – úprava v rozpočtu. 

o Modernizace ZŠ M. Alše a ZŠ Štípa – výrazné změny, snížení indikátorů, posun 

v harmonogramu, prodloužení ukončení projektu i snížení požadované alokace.  
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 Následně proběhlo jednání o návrhu na úpravu dotace. 

 M. Habuda, zástupce předkladatele Modernizace ZŠ M. Alše a ZŠ Štípa, se ujal slova 

a představil aktuální stav projektu. S ohledem na to, jaká vznikla situace v předchozí výzvě 

na naplnění programového rámce, bylo přistoupeno na výrazné snížení požadované 

alokace pro projekt města Zlína. V rámci aktualizace ve výzvě nositele jsou celkové 

požadavky všech projektů stále vysoké a budou nutné další úpravy. M. Habuda požádal 

o přizvání vedoucí oddělení technické podpory Odboru školství a sportu Statutárního 

města Zlína, M. Frýdlové, která má na starost přípravu projektových dokumentací, 

a požádal o souhlas s její přítomností na jednání, kvůli technickému posouzení projektu. 

Nesouhlas s přítomností vyjádřen nebyl. Poté M. Habuda popsal změny aktualizovaného 

projektového záměru. Bylo provedeno snížení požadavku na 59 mil. Kč z původních 

90 mil., resp. 76,1 mil. Kč. V rámci projektu jsou řešeny dvě základní školy. U ZŠ Štípa by 

došlo k realizaci v původním rozsahu čtyř učeben, v současné době probíhají projekční 

práce na realizační dokumentaci. U ZŠ Mikoláše Alše je komplikovanější situace. Původně 

zamýšlená nástavba by byla komplikovaná ze statického hlediska a její realizace by 

výrazně omezila provoz základní školy, z toho důvodu se od tohoto řešení odstoupilo 

a byla zpracována nová studie, která místo 5 učeben v nástavbě řeší 3 učebny v přístavbě. 

V souvislosti se změnami u ZŠ Mikoláše Alše došlo v projektu ke snížení finančního 

rozsahu, tak i snížení indikátorů z celkových 9 učeben na 7 učeben (v rámci obou škol). 

Dále M. Habuda doplnil, že si je vědom, že bude potřeba provést další úpravy projektu 

s ohledem na nedostatek finančních prostředků v rámci celé výzvy.  

M. Hladíková doplnila, že je potřeba, aby projekty v obou školách byly smysluplné 

a nejednalo se pouze o drobné úpravy. Podotkla, že v rámci výše zmíněného projektu se 

jedná o projekt statutárního města Zlín, které obstarává největší počet žáků, a školy byly 

vybrány na základě toho, aby projekt byl efektivní. M. Hladíková poděkovala kolegům za 

přípravu projektů, které napomůžou Zlínské aglomeraci k dalšímu posunu. Následně 

předala slovo předkladatelům a dotázala se, zda je možná domluva.  

 M. Teplý, předkladatel projektu ZŠ Lukov, popsal současný stav projektu, kdy je projekt již 

realizován a v současné chvíli je již proinvestováno cca 8 mil. Kč. Peníze by mohly být 

vyčerpány v příštím roce. V rámci projektu se změnila charakteristika z modernizace na 

realizaci nové učebny. Dále popsal situaci, kdy v současné chvíli není schopen říct, jaké 

náklady budou uznatelné a neuznatelné vzhledem k tomu, že se jedná o starou budovu, 

tak se objevují nečekané náklady. Uznatelnost nákladů již byla konzultována s CRR, zatím 

však bez odpovědi, kolik bude uznatelných nákladů. Dotázal se, jak by město Zlín 

reagovalo na obdobné nečekané náklady v rámci projektu Modernizace ZŠ M. Alše a ZŠ 

Štípa, které by znamenaly navýšení finančních prostředků a zda je v tomto případě 

schopno je pokrýt.  

M. Hladíková zareagovala, že i když při zpracování projektové dokumentace je snaha o co 

největší eliminaci, tak se s nečekanými výdaji počítá.  

 M. Teplý dodal, že pokud bude u ostatních předkladatelů vůle snížit požadovanou alokaci, 

tak se rovněž připojí. 

 H. Lavičková, předkladatelka ZŠ JINOTAJ, zrekapitulovala stav, ke kterému se projekt 

posunul od minulého jednání. Aktuálně je dodržován harmonogram, který byl nastaven 

s přesahem o jeden měsíc. V současnosti je podána žádost o vydání společného povolení 

stavebního záměru. Na základě zpracované projektové dokumentace včetně rozpočtu 

s výkazem výměr probíhá příprava zadávací dokumentace pro veřejnou zakázku.  
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 M. Teplý se dotázal paní Lavičkové, jaké jsou celkové náklady na odborné učebny. 

H. Lavičková odpověděla, že z původně požadované alokace došlo k navýšení 

o 12 % z původních 57 mil. Kč. Vzhledem k tomu, že se jedná o soukromý subjekt, počítá 

se s tím, že náklady se budou zvyšovat. 

 M. Hladíková se dotázala paní Lavičkové, zda je možné se domluvit na snížení požadované 

alokace. H. Lavičková odpověděla, že je důležité, aby byly podpořeny všechny projekty 

a proto jsou otevřeni hledat cesty ke společné domluvě.   

 M. Hladíková se rovněž zeptala pana P. Juráška, starosty obce Mysločovice 

a předkladatele ZŠ Mysločovice, zda je možné se domluvit na snížení požadované alokace.  

Pan Jurášek odpověděl, že rovněž souhlasí se snížením, jelikož je pro ně realizace projektu 

velmi důležitá, vzhledem ke špatnému stavu budovy. Nové 4 učebny jsou důležité 

především proto, že se obec neustále rozrůstá a je očekávána výstavba nových 

57 rodinných domů. Nejdůležitější je oprava střechy, která je ve velmi špatném stavu. 

M. Hladíková se zeptala pana Juráška, zda jsou připraveni projekt realizovat a případně jej 

dofinancovat z rozpočtu obce. Pan Jurášek odpověděl, že již mají stavební povolení 

a přestože chystají i další projekty, tak je tento projekt velmi zásadní a jsou tedy připraveni 

se domluvit.  

 M. Teplý zhodnotil projekt ZŠ Lukov, původně vyšel projekt na 70 mil. Kč, je rád že je 

možnost využít dotaci vzhledem k omezenějšímu rozpočtu oproti městu Zlín.  

 Předkladatelé následně uvedli částky, o které by mohli své dotace ponížit.  

o ZŠ Lukov – 1,5 mil. Kč 

o ZŠ JINOTAJ – 1,5 mil. Kč 

o ZŠ Mysločovice – 1,5 mil. Kč  

Po snížení požadavků těchto třech projektů o 4,5 mil. Kč zbývá na projekt Modernizace ZŠ 

M. Alše a ZŠ Štípa alokace 36 269 229,30 Kč. M. Hladíková požádala předkladatele o další 

úvahu o snížení a požádala paní M. Frýdlovou, aby stručně informovala, jak se projekt 

posunul od jeho počátku a jaké aktivity budou v rámci projektu realizovány.  

 M. Frýdlová shrnula vývoj projektu a popsala jeho technickou stránku. U ZŠ Štípa by byly 

učebny pro 60 žáků a u M. Alše by byla venkovní ostrovní učebna pro 16 žáků. U ZŠ Štípa 

by šla dále zrealizovat venkovní učebna pro 16 žáků. Na základě toho, kolik by zbylo 

finančních prostředků, tak by se řešilo, zda venkovní učebna u ZŠ Štípa by byla vybavena 

kvalitním vybavením nebo by byla řešena v základním rozsahu. Předpokládaná výše 

požadované alokace činí 37 mil. Kč.  

 M. Habuda uvedl, že zbývající výše alokace na město Zlín nestačí na realizaci projektu. 

H. Lavičková se dotázala, v jaké výši je zbývající alokace, která by připadla na město Zlín – 

jedná se o 36,2 mil. Kč. 

 M. Frýdlová doplnila, že nezpůsobilé výdaje činí cca 1 mil. Kč, jedná se o vestavbu do 

starého objektu a počítá se se zásahy a úpravami. M. Teplý dodal, že je potřeba počítat 

s vyšším nezpůsobilými výdaji, u projektu ZŠ Lukov se jedná o necelých 5 mil. Kč. Dále 

vyslovil názor, že se zde jedná o statisíce, ale ve skutečnosti mohou náklady narůst 

o miliony, a zda to pro město Zlín má smysl. M. Hladíková zareagovala, že to smysl 

rozhodně má vzhledem k tomu, že se školy potýkají s dalšími problémy, jako jsou např. 

kanalizace či elektroinstalace, které bude nutné financovat ze strany města.  

M. Teplý dodal, že chápe problematiku a vyslovil svůj názor, že alokované finanční 

prostředky pro Zlínskou aglomeraci se jistě neztratí a budou využity pro zlepšení 
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dostupnosti odborného vzdělávání v celé aglomeraci. Dále dodal, že záleží na možnostech 

města dofinancovat projekty.  

 Pan P. Jurášek zdůraznil svůj názor, že všichni zde mají stejné problémy.  

 Paní H. Lavičková se dotázala, jakou částku je potřeba ušetřit z projektů ZŠ JINOTAJ, ZŠ 

Lukov a ZŠ Mysločovice, aby město dosáhlo cílové částky na realizaci projektu. Zástupce 

předkladatele odpověděl, že je potřeba uvolnit 7 mil. Kč, nyní je uvolněno 4,5 mil. Kč a je 

potřeba tedy uvolnit zbývajících 2,5 mil. Kč.  

 M. Hladíková se obrátila na pana Teplého a dotázala se, zda bude ochotný uvolnit větší 

částku. M. Teplý vyjádřil svůj názor, že nejde srovnávat rozpočet obce Lukova 

a statutárního města Zlína (SMZ).  

 M. Hladíková zareagovala, že SMZ má alokovanou částku na investice ve školství 15 mil. 

Kč. M. Teplý svou myšlenku upřesnil, že v rozpočtu města Lukov zůstává 10 mil. Kč na 

veškeré investice, nejen do školství a u města Zlína by se ve vztahu k celkovému rozpočtu 

města na investice jednalo o stovky milionů korun.  

 A. Kolářová doplnila, že se počítá s tím, že v rámci projektů nemusí být všechny výdaje 

způsobilé, takže se nakonec částka zbylé alokace může přesunout projektu, který nebude 

mít podanou žádost o podporu.  

 Paní Lavičková konstatovala, že Obec Mysločovice již uvolnila dostatek finančních 

prostředků a dohoda by tedy měla směřovat mezi zbývající předkladatele.   

 A. Kolářová se předkladatelů zeptala, zda je možné ještě ustoupit, aby mohlo město Zlín 

realizovat projekty v dostatečném rozsahu. Paní H. Lavičková spolu s M. Teplým následně 

souhlasili s dalším ponížením o 1 mil. Kč.  

 M. Hladíková poděkovala všem předkladatelům za vstřícnost a za otevřenou komunikaci 

a požádala A. Kolářovou o zapracování dohody.  

 A. Kolářová shrnula celkové částky po zapracování změn a konstatovala, že bylo dosaženo 

dohody předkladatelů: 

o ZŠ Lukov – 55,5 mil. Kč 

o ZŠ JINOTAJ – 45,5 mil. Kč 

o ZŠ Mysločovice – 11,5 mil. Kč  

o ZŠ M. Alše a ZŠ Štípa – 38,3 mil. Kč. 

 A. Kolářová se zeptala předkladatelů, zda po tomto snížení budou moci projekty být 

realizovány v plném rozsahu. M. Habuda zareagoval, že u města Zlína se jedná 

o markantní snížení, kdy namísto 9 učeben bude realizováno 5 učeben. Dále reagoval pan 

Jurášek, že projekt bude realizován v plném rozsahu, bude muset být dofinancován 

z rozpočtu města s tím, že další projekty obce budou odloženy.  

 M. Teplý dodal k otázce paní Kolářové, že v rámci snížení požadované alokace se projekt 

měnit nebude a indikátory budou dodrženy. Dále uvedl, že projekt je již teď financován 

z úvěru. 

 Paní H. Lavičková zareagovala, že v rámci rozpočtu budou hledány vlastní zdroje 

k dofinancování, tak aby byl projekt realizován v plné výši.  

 A. Kolářová uvedla, že domluva předkladatelů je nyní na 100 % alokace. Dohoda bude 

předložena na jednání ŘV. Po jednání ŘV budou předkladatelé vyzvání k aktualizaci 

projektových záměrů, které budou odpovídat na nově dohodnutou částku dotace. Poté 

budou předkladatelům vystaveny vyjádření o souladu a předkladatelé budou moci podat 

žádost o podporu. 
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 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

Usnesení č. 2/8PS_IZ/2023: 

Pracovní skupina doporučuje změnu alokace EFRR u strategických projektů: 

o Modernizace ZŠ M. Alše a ZŠ Štípa za účelem vybudování odborných učeben, 

o Výstavba vzdělávacího centra pro potřeby ZŠ JINOTAJ. Strategický projekt 

implementace integrované tematické výuky (ITV) v nových odborných učebnách, 

o ZŠ Lukov – výstavba specializovaných učeben 

o ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 

odborných učeben 

dle přílohy č. 2e. 

 

4. Vyhodnocení výzvy nositele č. 9 k předkládání/aktualizaci strategických projektů 

MEZISEKTOROVÁ SPOLUPRÁCE PRO ITI 

 Členové ve střetu zájmu: D. Sobieská, L. Trčka, D. Sviečka, Z. Matulová, V. Sedlařík 

 Výzva č. 9 je vyhlášena pro Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně (UTB) pro předložení pěti 

strategických projektů. Výzva stále probíhá do 15. 9. 2023. Jelikož jednání ŘV proběhne 

20. 9. 2023, tak bylo UTB požádáno, zda by mohli strategické projekty zaslat v dřívějším 

termínu, aby mohly být projednány na jednání dnešní PS a následně byly předloženy na 

ŘV 20. 9. 2023. 

 Do výzvy byly předloženy strategické projekty  

o Rozvoj aplikačního potenciálu v oblasti polymerních materiálů v kontextu naplňování 

principů cirkulární ekonomiky. (POCEK), 

o Mezisektorová spolupráce orientovaná na Průmysl 4.0 ve zlínské aglomeraci, 

o Rozvoj výzkumných kapacit a aplikačního potenciálu FaME UTB ve Zlíně v oblasti 

průmyslového inženýrství, 

o Platforma pro mezisektorovou spolupráci v oblasti progresivního designu, 

o Testovací laboratoř pro implementaci udržitelných a odolných technologií (dochází 

k úpravě názvu). 

 Požadované způsobilé výdaje se nemění. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

Usnesení č. 3/8PS_IZ/2023: 

Pracovní skupina doporučuje schválení stanovených způsobilých výdajů u strategických 

projektů: 

o Rozvoj aplikačního potenciálu v oblasti polymerních materiálů v kontextu naplňování 

principů cirkulární ekonomiky. (POCEK) 

o Mezisektorová spolupráce orientovaná na Průmysl 4.0 ve zlínské aglomeraci 

o Rozvoj výzkumných kapacit a aplikačního potenciálu FaME UTB ve Zlíně v oblasti 

průmyslového inženýrství 

o Platforma pro mezisektorovou spolupráci v oblasti progresivního designu 

o Testovací laboratoř pro implementaci udržitelných a odolných technologií 

dle přílohy č. 3e za podmínky, že do termínu ukončení výzvy nebude předložena 

aktualizace výše uvedených strategických projektů.  

 

 



  
 

     7 

5. Závěr 

 A. Kolářová popsala další postup prací: 

o ke schválení řídicím orgánům budou předloženy programové rámce OP TAK a OP ŽP, 

o na ŘV budou schváleny strategické projekty a jejich alokace. Následně bude 

projektům vydáno vyjádření o souladu (k žádosti o podporu). 

o dochází k aktualizaci harmonogramu výzev nositele, 

o vyhlášeny budou výzvy nositele č. 10 – 14. 

 Termín dalšího jednání bude avizován předem. 

 Pan M. Teplý se dotázal, kdy může očekávat obdržení vyjádření o souladu. 

 A. Kolářová zrekapitulovala, že 20. 9. 2023 proběhne jednání ŘV, poté bude týden na 

zaslání aktualizace strategických projektů, lze tedy počítat, že vydání vyjádření o souladu 

lze očekávat na konci září, případně začátek října.  

 M. Teplý informoval o postupu žádosti o podporu projektu – právní akt bude vydán cca 

do půl roku od podání kvalitní žádosti o podporu. 

 L. Trčka se dotázal, kdy bude vyhlášena výzva OP TAK pro připravovaný projekt SMZ ve 

spolupráci s TIC, Rozvoj inovační infrastruktury SMZ v budově č. 23. A. Kolářová 

odpověděla, že výzva bude vyhlášena v rámci 3. etapy v dubnu 2024. M. Habuda doplnil, 

že posun termínu v rámci projektu SMZ ve spolupráci s TIC nepomůže, vzhledem k tomu, 

že se projekt teprve vyjasňuje. Klíčové je stihnout termín podání žádosti o podporu do ŘO, 

který je stanoven na závěr příštího roku. M. Habuda vyslovil názor, že se přiklání spíše 

k pozdějšímu termínu, kdy budou k dispozici přesnější informace. 

 Předsedkyně PS paní Hladíková poděkovala všem zúčastněným za vstřícnost 

a konstruktivní jednání a rozloučila se. Následně bylo jednání pracovní skupiny ukončeno. 

 

 

Zapsala: Ing. Viola Jahodíková 

Dne:     

 

Ověřila: Ing. Martina Hladíková 

Dne:     

 

 

 

Přílohy 

1. Výzva nositele č. 3 k předkládání/aktualizaci strategických projektů MATEŘSKÉ ŠKOLY 
a) znění výzvy nositele 
b) znění výzvy řídicího orgánu 
c) předložené strategické projekty 
d) kontrolní listy 
e) podklady 

2. Výzva nositele č. 4 k předkládání/aktualizaci strategických projektů ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
a) znění výzvy nositele 
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b) znění výzvy řídicího orgánu 
c) předložené strategické projekty 
d) kontrolní listy 
e) podklady 

3. Výzva nositele č. 9 k předkládání/aktualizaci strategických projektů MEZISEKTOROVÁ 
SPOLUPRÁCE PRO ITI 
a) znění výzvy nositele 
b) znění výzvy řídicího orgánu 
c) předložené strategické projekty 
d) kontrolní listy 
e) podklady 

4. Prezenční listina 
5. Prezentace 
 

 


		2023-09-25T10:14:31+0200
	Ing. Viola Jahodíková


		2023-09-25T10:31:44+0200




